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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2023. március 30-án 

               16.00 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Pétfürdői Polgármesteri Hivatal emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak:  Horváth Éva    polgármester  

Miskolczi Ferenc      alpolgármester  

 

Béni Norbert   képviselő 

Molnár Gyula László  képviselő 

Nagy Zsolt         képviselő 

Nagyné Szigeti Mária  képviselő 

    

   Szabóné Czifra Melinda  jegyző  

 

 

Nem volt jelent:  Dombi Norbert         képviselő  

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

   

 

Meghívottak közül megjelent:  

Sipos Szilvia    pénzügyi csoportvezető 

(az 1. napirendi ponthoz)   

 

Plank Alexandra   Gondozási Központ vezetője  

(a 3., 4. és 5. napirendi ponthoz) 

 

Őri György tűzoltó alezredes, tűzoltó parancsnok 

 

(a 2. napirendi ponthoz)    

 

 

A jegyzőkönyvet Negyela Beáta vezeti. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a mai testületi ülésen. 

Megállapítom, hogy 5 képviselő és a polgármester, összesen 6 fő jelen van, az ülés 

határozatképes. Napirend előtt senki nem kért szót. Felsorolom a javasolt napirendet (felolvassa 

a meghívóban szereplő napirendi javaslatot). A napirenddel kapcsolatban van-e észrevétel? 

Nem volt. 
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Elsőként a sürgősségi napirendre vételről szavazunk. Aki elfogadja, hogy a Hozzájárulás 

Várpalota Város Önkormányzata Képviselő-testületének a személyes gondoskodás körébe 

tartozó ellátások intézményi térítési díjáról szóló önkormányzati rendelete megalkotásához 

tárgyú előterjesztést sürgősséggel napirendre vegyük, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a sürgősséggel napirendre vételt.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy zárt ülésen tárgyaljuk a „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása (Iváncsics Géza)” tárgyú 

előterjesztést, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

116/2023.(III.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása 

(Iváncsics Géza)” tárgyú, 38/2023. számú előterjesztés zárt ülésen történő 

tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a nyilvános ülés javasolt napirendjét elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

Napirend:  

 

1.) Az Önkormányzat 2022. évi költségvetési rendeletének 4. módosítása (47/2023.) 

2.) A személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról, azok igénybevételének rendjéről, a fizetendő 

térítési díjak megállapításáról szóló 5/2016.(III.25.) önkormányzati rendelet módosítása 

(42/2023.) 

3.) A temető és a temetkezések rendjéről szóló 13/2012.(VI.25.) önkormányzati rendelet 

felülvizsgálata (43/2023.) 

4.) A közterületnevek elnevezése valamint a házszám-megállapítás szabályairól szóló 

14/2013.(X.11.) önkormányzati rendelet felülvizsgálata (52/2023.)  

5.) Önálló indítvány Nagyné Szigeti Mária képviselő részéről: SZMSZ módosítása (53/2023.) 

6.) A helyi népszavazás kezdeményezéséhez szükséges választópolgárok számának 

meghatározásáról szóló 11/2017.(IX.1.) önkormányzati rendelet felülvizsgálata (44/2023.) 

7.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról (45/2023.) 

8.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen elhangzott 

bejelentések alapján tett intézkedésekről 

9.) Pétfürdői Gondozási Központ Bölcsőde, Házi segítségnyújtás és Szociális étkeztetés 

működésére vonatkozó szakmai programjának elfogadása (41/2023.) 

10.) Pétfürdői Gondozási Központ beszámolója a 2022. évi tevékenységéről (46/2023.) 
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11.) Beszámoló a Pétfürdői Hivatásos Tűzoltó-Parancsnokság 2022. évi tevékenységéről 

(39/2023.) 

12.) Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár vezetői pályázatának kiírása (50/2023.) 

13.) Alapítványok pályázatainak elbírálása (40/2023.) 

14.) Mozgássérült parkoló kialakítása a Liszt F. u. 31. előtt (49/2023.) 

15.) Önálló indítvány Béni Norbert képviselő részéről: Szemetes áthelyezése (51/2023.) 

16.) Hozzájárulás Várpalota Város Önkormányzata Képviselő-testületének a személyes 

gondoskodás körébe tartozó ellátások intézményi térítési díjáról szóló önkormányzati rendelete 

megalkotásához (54/2023.) 

 

Tájékoztató: 

 

1.) Tájékoztató a 2023. évi beruházásokról, felújításokról (48/2023.) 

 

Vegyes ügyek 

 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

1.) Az Önkormányzat 2022. évi költségvetési rendeletének 4. módosítása  

(száma: 47/2023.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság tagja: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet tervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nem volt.  

Aki az előterjesztett rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

4/2023.(III.31.) RENDELETE: 

 

a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2022. évi költségvetéséről 

szóló 1/2022. (II.25.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
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Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntöm a Tűzoltóság képviselőjét. Vendégeinkre 

tekintettel javaslom, hogy a tűzoltóság beszámolóját tárgyaljuk következő napirendként. Aki a 

napirendi sorrend cserét támogatja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrend cserét. 

 

 

2.) Beszámoló a Pétfürdői Hivatásos Tűzoltó-Parancsnokság 2022. évi tevékenységéről 

(száma: 39/2023.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 11.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Parancsnok úrnak van kiegészíteni valója? 

 

Őri György tűzoltó alezredes, tűzoltó parancsnok: Nincs, köszönöm. Ha felmerül kérdés, 

szívesen válaszolok. Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A beszámoló jó, mindenre kiterjed. A szabadtéri tüzekhez 

fűznék egy kérdést, de előtte felvezetném. A híradásokból tudjuk, főleg a mediterrán világban 

évről évre mekkora erdőtüzek vannak, Görögország, Horvátország, Kalifornia. Kimutatható, 

hogy folyamatosan nő az erdőtüzek száma. Azt is tudjuk, hogy ez miért van. Azért van, mert 

klímaváltozás van és folyamatosan melegszik az éghajlat. Máris 1,2 fok melegedést mérnek. 

Szeretnék 1,5 fokon belül tartani, de sokak szerint annak is örülni kell, ha 2 fok alatt bent 

maradna a hőmérséklet változása. A klíma most Magyarországon körülbelül olyan, mint ’60-as 

években Bulgária térségében. A hó, a tél gyakorlatilag eltűnt. Ehhez kapcsolódik a kérdésem.  

A HTP területéhez tartozik Bakonynána, Bakonyoszlop, amik bakonyi erdős területek. Ha 

komolyabb erdőtűz kitörne a Bakonyban, a HTP fel van erre készülve? Gondoltatok-e erre, 

van-e kiképzésetek? Tudnátok vele mit kezdeni? Mennyire van erre felkészülve a tűzoltóság? 

 

Őri György tűzoltó alezredes, tűzoltó parancsnok: Ilyen speciális képzés, hogy erdőtűz 

oltás, nincs. Nem hasonlítanám Amerikához vagy Görögországhoz a magyarországi 

viszonyokat, mert ott sziklás helyek vannak, ahol se út, se víz, más területek vannak. Azt 

gondolom, hogy a Bakonyban olyan szintű erdőgazdálkodás folyik, természetesen tűz 

keletkezhet, hogy egy kialakult erdőtüzet könnyebb lenne megállítani, mert kiépített utak 

vannak az erdőben. Pétfürdő is rendelkezik úgynevezett erdőtüzes terepjáróval, ami fel van 

szerelve fűrészekkel, aminek az lenne a feladata, ahova be kell vinni egy embert, ahova 

nagyobb autó nem megy be, akkor ezzel visszük be. Az Országos Katasztrófavédelmi 

Igazgatóság Veszprém Vármegyei Igazgatóságának van egy megállapodása a Böszörményi 

Géza Honvédséggel (várpalotaival), amennyiben szükség van rá, akkor tudjuk riasztani a 

honvédségi helikopteres berendezést. Helyszíntől függetlenül vízvételezési helyek is ki vannak 

jelölve. A mi területünkön a Bántapusztai kartszvíz vételezési helye. Van ilyen lehetőségünk. 

Azt gondolom, hogy egy erdőtűzre nem is lehet felkészülni, mert a tűz minden esetben 

különböző, attól függ mi ég. Ha ilyen van, az erőket tudjuk mozgatni.  

A klímaváltozás valós probléma, de az erdőtüzek 99 %-át nem ez okozza, hanem az ember. 

Egyre jobban publikáljuk a szabadtéri égetés szabályait is és azt látjuk, hogy betartják az 

emberek. Interneten meg lehet nézni, hogy hol lehet tüzet gyújtani, de több esetben telefonon 
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is érdeklődnek. Azt gondolom, hogy a mi területünkön, Pétfürdőn az állampolgároknak egyre 

jobb a jogkövető magatartása ilyen tekintetben. Ehhez kell a média segítsége, és hogy tudják 

az emberek mit lehet és mit nem.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Köszönöm a válaszod. Megnyugtató és remélem nem kerül 

rá sor a közeljövőben, hogy bebizonyítsátok, hogy erdőtüzeket is képesek vagytok eloltani. 

Annyi, hogy az erdőtüzeket nem a klímaváltozás okozza, hanem az emberek. A klímaváltozás 

következtében az emberi gyengeségből sokkal nagyobb eséllyel tud erdőtűz lenni, mint egy 

nedves finnországi erdőben. 

Van egy olyan kérdésem, hogy az 5. fejezetben írtad a beszámolóban a képzéssel kapcsolatban, 

hogy különleges szer kezelői beosztásokhoz is lesz képzés. Mit értünk ez alatt? 

 

Őri György tűzoltó alezredes, tűzoltó parancsnok: Az embereknek a piros autó mind 

tűzoltóautó. Ezeket úgy kategorizáljuk, hogy vannak a gépjármű fecskendők és a különleges 

szerek. Amelyik gépjárművön sok tűzoltó ül, az a gépjármű fecskendő. Azon kívül minden más 

különleges szer. Ami nálunk különleges szer, az a magas létrás autó és ezekre képezzük az 

embereket.   

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A 12. fejezetben írtad, hogy négy tűzoltó gépjármű 

folyamatos készenlétben van. Mindet nem tudnád egyszerre elindítani? 

 

Őri György tűzoltó alezredes, tűzoltó parancsnok: Hármat tudnék. A negyedik az erdőtüzes. 

Úgy tartjuk, hogy készenlétben létszám nélkül. Ez az jelenti, hogyha erre a szerre szükség van 

munkaidőben vagy munkaidőn kívül, akkor ezt jelzi a híradó ügyeletes nekem, mint 

parancsnoknak, vagy a helyettesnek, majd beülünk az autóba, és mi fogjuk kivinni a helyszínre 

az autót. Ez speciális erdőtüzes szer. 15-20 percen belül tudunk indulni.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A 7. pontban van egy ilyen mondat, hogy Várpalota 

Járásban befogadó hely nincs kijelölve. Nincs rá szükség vagy? 

 

Őri György tűzoltó alezredes, tűzoltó parancsnok: Ez polgári védelmi szakterület. A 

befogadó hely hosszabb elhelyezésre szolgáló létesítmények. Ilyet nem jelöltek ki, valamiért 

nincs előírva.  

 

Horváth Éva polgármester: Van befogadó hely.  

 

Őri György tűzoltó alezredes, tűzoltó parancsnok: Igen, csak nem a tartós. Ha olyan helyzet 

állna elő, akkor el tudjuk helyezni az embereket, csak tartós befogadó helyek nincsenek.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Köszönöm szépen.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Jól összeszedett, szuper anyag, látom, hogy van benne 

munka. Szeretném megköszönni a munkátokat. Pétfürdőn szerintem az erdőtűznél nagyobb 

probléma az, hogyha az időjárás vagy a fák öreg kora miatt a fa kidől és ez balesetet vagy 

esetleg kárt okoz, illetve ennek az eltakarítása. Erre fel vagytok készülve? 

 

Őri György tűzoltó alezredes, tűzoltó parancsnok: Természetesen. Most az utolsó két nagy 

szélvihart megúsztuk úgy, hogy az egész területen nem kellett kimenni. Érdekes módon 

Fehérvárra kellett mennünk csúcsfal kidőlés miatt segíteni.  
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Volt arra nagyon régen példa, hogy a szabadnapos állomány is bejött és felültünk az autókra, 

plusz még 1-1 személyautóval mentünk és vágtuk a fát. 

Hangsúlyozom, hogyha mi el vagyunk foglalva Pétiek, attól még jön segítség. Vagy 

Veszprémből, vagy Balatonfűzfőről jönnek. Ha nagyon sok káresemény van, akkor van egy 

fontossági sorrend. Az emberélet mindennél fontosabb.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Szeretném kérdezni, hogy a 9-10-es számú táblázatban, ahol 

az összes település bent van, a téves jelzések igen magas számon vannak, ugyanakkor a 

kiérkezés előtt felszámolt esetek száma is magas. Mit jelent a téves jelzés? Meddig téves, illetve 

vonulni kell, nem kell vonulni? Ott derül ki, hogy téves vagy előtte kiderült? 

 

Horváth Éva polgármester: Beriaszt a Hivatal tűzriasztója, az téves jelzés.  

 

Őri György tűzoltó alezredes, tűzoltó parancsnok: Nem biztos. Ez a táblázat azokat az 

eseteket rögzíti, ahova elindult az autó. A téves jelzések 99,9 %-a a tűzjelzőkből érkezik be. 

Elindulunk rá, kimegyünk megnézzük, nincs semmi, visszamegyünk. Van olyan, hogy bejelez 

a tűzjelző és még két percen belül lemondja a lemondó kóddal. Ezt nem jegyezzük téves 

jelzésként. Egyébként a téves jelzések száma alacsony, csökkent. Ha figyelembe veszem 

arányában, igen nagynak tűnik a szám, de ha figyelembe veszem azt, hogy mennyi üzemünk 

van a működési területen és mennyi intézmény van bekötve tűzjelző rendszerrel, akkor nem 

magas.  

A másik a kiérkezés előtt felszámolt. Lehet, hogy kapunk egy olyan jelzést, hogy a Várpalota 

Péti úton kidőlt egy fa. Elindulunk, és van olyan becsületes állampolgár, aki megáll és lehúzza 

a fát az útról, amíg odaérünk. Látjuk, hogy ott történt egy esemény, de nekünk már nem kell 

semmit csinálnunk. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Köszönöm szépen.   

 

Béni Norbert képviselő: Mi a műszaki mentéseknél a téves jelzés? 

 

Őri György tűzoltó alezredes, tűzoltó parancsnok: Attól függ, hogy tűzesetről vagy 

tűzjelzőről beszélünk, vagy egy vegyi anyag érzékelőről. A vegyi anyagok szivárgása műszaki 

mentés kategóriába tartozik. A tűzjelzők jelzése, tűzoltás műszaki jelzés. Amikor nincs tűz, 

például, amikor a CO érzékelő bejelez és kimegyünk és megállapítjuk, hogy lemerült benne az 

elem, vagy régi volt és lejárt a garanciája, ez a műszaki mentés kategóriában egy téves jelzés.  

 

Horváth Éva polgármester: Más? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

117/2023.(III.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétfürdői 

Hivatásos Tűzoltó- Parancsnokság beszámolóját a 2022. évi 

tevékenységéről elfogadja.  
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Felkéri a Polgármestert, hogy a határozatot küldje meg a Pétfürdői 

Hivatásos Tűzoltó-Parancsnokság tűzoltóparancsnokának. 

 

Határidő: 2023. április 14. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntöm a Gondozási Központ vezetőjét. 

Vendégünkre tekintettel javaslom, hogy a Gondozási Központ témáit vegyük következő 

napirendként. Aki a napirendi sorrend cserét támogatja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrend cserét. 

 

 

3.) A személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról, azok igénybevételének rendjéről, a 

fizetendő térítési díjak megállapításáról szóló 5/2016.(III.25.) önkormányzati rendelet 

módosítása (száma: 42/2023.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 2.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság tagja: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet tervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: Intézményvezető asszonynak van kiegészíteni valója? 

 

Plank Alexandra Gondozási Központ vezető: Köszönöm, nincs.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nem volt.  

Aki az előterjesztett rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

5/2023.(III.31.) RENDELETE: 

 

a személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról, azok igénybevételének 

rendjéről, a fizetendő térítési díjak megállapításáról szóló 

5/2016.(III.25.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
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4.) Pétfürdői Gondozási Központ Bölcsőde, Házi segítségnyújtás és Szociális étkeztetés 

működésére vonatkozó szakmai programjának elfogadása (száma: 41/2023.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 9.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Humán Bizottságot kérdezem. 

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság tagja: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az 1. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 2. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 3. számú határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Intézményvezető asszonynak van kiegészíteni valója? 

 

Plank Alexandra Gondozási Központ vezető: Köszönöm, nincs.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett 1. számú határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

118/2023.(III.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete - a szociális 

igazgatásról és a szociális ellátásról szóló 1993. évi III. törvény 92/B. § (1) 

bekezdés c) pontja szerinti feladatkörében eljárva - a Pétfürdői Gondozási 

Központ Bölcsőde működésére vonatkozó szakmai programját 

jóváhagyja. 

 

Felkéri a jegyzőt, hogy a határozatot küldje meg az intézmény részére. 

 

Határidő: 2023. április 15. 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja az előterjesztett 2. számú határozati javaslatot, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

119/2023.(III.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete - a szociális 

igazgatásról és a szociális ellátásról szóló 1993. évi III. törvény 92/B. § (1) 

bekezdés c) pontja szerinti feladatkörében eljárva - a Pétfürdői Gondozási 
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Központ Házi segítségnyújtás működésére vonatkozó szakmai programját 

jóváhagyja. 

 

Felkéri a jegyzőt, hogy a határozatot küldje meg az intézmény részére. 

 

Határidő: 2023. április 15. 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja az előterjesztett 3. számú határozati javaslatot, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

120/2023.(III.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete - a szociális 

igazgatásról és a szociális ellátásról szóló 1993. évi III. törvény 92/B. § (1) 

bekezdés c) pontja szerinti feladatkörében eljárva - a Pétfürdői Gondozási 

Központ Szociális étkeztetés működésére vonatkozó szakmai programját 

jóváhagyja. 

 

Felkéri a jegyzőt, hogy a határozatot küldje meg az intézmény részére. 

 

Határidő: 2023. április 15. 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

5.) Pétfürdői Gondozási Központ beszámolója a 2022. évi tevékenységéről  

(száma: 46/2023.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 10.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Humán Bizottságot kérdezem. 

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság tagja: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Intézményvezető asszonynak van kiegészíteni valója? 

 

Plank Alexandra Gondozási Központ vezető: Köszönöm, nincs.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Véleményem van. Minden évben nagy érdeklődéssel 

olvasom ezt a szakmai beszámolót és nagyon jó. Kicsit szomorú vagyok, hogy ugyanaz a 

probléma mindig fennáll. Nagy szomorúsággal tölt el amit a családok széteséséről, a nem jól 
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működéséről olvasok. Mind a gondozók, védőnők által látható, hogy nem igazán jól működnek 

a családok, a gyerekek fejlődése nem biztosított, sőt a megszületett újszülöttet nem tudják 

megfelelő módon gondozni, nincs felkészülve az anyuka. Ezek olyan borzasztó dolgok, hogy 

az egészen kicsi gyerekek milyen sérüléseket tudnak elszenvedni egészen kicsi korban, és ez 

visszatér. A családok széteséséről látunk elég sok példát. Minden elismerésem, hogy ezt 

próbáljátok, tudjátok kezelni. Nem lehet könnyű.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

121/2023.(III.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétfürdői 

Gondozási Központ beszámolóját a 2022. évi tevékenységéről elfogadja. 

 

 

6.) A temető és a temetkezések rendjéről szóló 13/2012.(VI.25.) önkormányzati rendelet 

felülvizsgálata (száma: 43/2023.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 3.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok javaslatait jegyző asszony összedolgozta.  

Bizottságokat kérdezem. 

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság tagja: A Bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal nem 

fogadja el a rendelet-tervezet 5. § (2) és (3) bekezdéseit.  

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet az előbbi 

módosítással.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, 2 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a rendelet-tervezet 5. §-át vegye ki a 

tervezetből.  

A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy 

az előre megváltott sírokat a megváltó gondozza és csak füvesíthesse, tehát semmi növényt nem 

ültethet a területre. 

A Bizottság 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Képviselő-

testületnek, hogy a hatályos rendelet 17. § (2) bekezdés helyére a következő rendelkezés lépjen: 

Csak olyan kegyeleti tárgyak, növények helyezhetők el a temetési helyen, amelyek a temető 

karbantartását nem akadályozzák, a szomszédos síremlékek állagát nem veszélyezteti, 

megközelítését nem akadályozza. 

A Bizottság 5 igen, 1 nem szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet a 

módosításokkal. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal javasolja, 

hogy a rendelet-tervezet 5. § kerüljön ki a tervezetből. 
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A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal javasolja, hogy az előre megváltott területet síremlék 

állíttatásának kivételével az eredeti füves állapotában kell megtartani. 

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal javasolja, hogy csak olyan kegyeleti tárgyak, 

növények helyezhetők el a temetési helyen, amelyek a temető karbantartását nem akadályozzák, 

a szomszédos sírhelyek állapotát nem veszélyeztetik, megközelítését nem akadályozzák. 

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet tervezetet. 

  

Horváth Éva polgármester: Kérdés, újabb javaslat? 

 

Béni Norbert képviselő: Volt a rendeletben, hogy engedélyt kell kérni a fás szárú növények 

ültetésére majd. Az engedélykérés kitől lesz? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Szerettem volna még a kérdések előtt, a bizottsági javaslatok 

elhangzása miatt, a most kiosztott anyaggal kapcsolatban mondani egy-két dolgot.  

A rendelet-tervezet 5. §-át mindegyik bizottság javasolta kivenni, ennek ellenére ott van az 5. 

§. Nem azzal a szöveggel van bent, amit javasoltatok kivenni, hanem ehhez kapcsolódóan az 

eredeti rendelet 18. §-át egészíti ki. Jogszabályszerkesztési szempontból idevaló. Az 5. § (2) 

bekezdésében van egy olyan mondat, ami eddig nem szerepelt a rendelet-tervezetben. A régi 

rendeletben szerepelt egy mondat, ami az első mondata ennek a (7) bekezdésnek és ahol a 

jegyzőre volt testálva az a nemes feladat, hogy a sírbolt megváltási ideje 60 év…stb. Valamiért 

a jegyző maradt bent. Abban az időben a jegyzőnek voltak hatáskörei a temetővel kapcsolatban, 

amiket azóta már a Kormányhivatalhoz áttelepítettek. Ezt a mondatot bátorkodtam lecserélni 

erre a mondatra, ami azt jelenti, hogy ehhez a jegyzőnek nincs köze. Ahogy az összes többi 

sírhelyet a temető üzemeltetőjénél kell megváltani, úgy a 60 év lejárta után a kriptát is. Miért 

kellene a jegyzőnek ebbe beleavatkozni?! A tulajdonos az önkormányzat és ezt a feladatot a 

temető üzemeltetőjének átadja, foglalkozzon a temető üzemeltetője ezzel a feladattal. A temető 

törvény szerint a kripták meghatározott méretig nem építési engedély kötelesek, bárki szabadon 

abban a méretben építhet. Ebben a formában a jegyzőnek nincs keresni valója. A közösségi 

magatartások körül van keresni valója. Ott helyén való a jegyző. Mi volt a kérdés? 

 

Béni Norbert képviselő: A sírhely keresztmetszetén belül fás szárú növény csak engedéllyel 

ültethető. Hol és kinél kell ezt az engedélyt kérni? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Alapvetően a temetőben elvégzendő munkákat is a 

Hivatalban kell kérni, ezeket is itt kell majd kérni.   

Mivel a fenntartó az önkormányzat, az üzemeltetésre a Kegyelettel van szerződés, a temető 

parkgondozására a Pétkomm-mal, az az ügyintéző, aki ezt kézben tartja, meg fogja keresni a 

Pétkomm Kft. illetékes szakemberét, abban az esetben, hogy konzultáljanak és hogy eldöntsék, 

hogy arra a fás szárú növényre adnak-e engedélyt, milyen módon. Egy a lényeg, hogy engedélyt 

kell kérni.  

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok javaslatait tenném fel szavazásra.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Miért kellene darabonként szavazni?  

 

Horváth Éva polgármester: Az újról szavazzunk? 

 

Béni Norbert képviselő: Igen.  
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Horváth Éva polgármester: Azzal nem értek egyet, hogy a rendelet-tervezet 5. §-a kerüljön 

ki.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ha szeretnéd úgy is szavazhatunk.  

 

Horváth Éva polgármester: Akkor átnéztétek ezt az új rendeletet? Van kérdés ezzel 

kapcsolatban?  

 

Béni Norbert képviselő: Nincs.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Bocsánat, még egy olyan módosítás van benne, ami eddig 

nem szerepelt. Ezt a temető rendeletet négyen átnéztük, és bekerült a jelenlegi 15. §, ami az 

indoklásból derül ki. Az illetőleg szó jogszabályszerkesztés szempontjából jogszabályban nem 

szerepelhet. Két helyen fordult elő a rendeletben, melyet szövegcserés módosítással 

kicseréltünk.  

 

Horváth Éva polgármester: Akkor mindenki átnézte az új rendelet-tervezetet. Aki ezt a 

rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

6/2023.(III.31.) RENDELETE: 

 

a temető és a temetkezések rendjéről szóló 13/2012. (VI.25.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

7.) A közterületnevek elnevezése valamint a házszám-megállapítás szabályairól szóló 

14/2013.(X.11.) önkormányzati rendelet felülvizsgálata (száma: 52/2023.)  

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 4.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság tagja: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet tervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

7/2023.(III.31.) RENDELETE: 

 

a közterületek elnevezésének, az elnevezés megváltoztatására irányuló 

kezdeményezés és a házszám-megállapítás szabályairól 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

8.) Önálló indítvány Nagyné Szigeti Mária képviselő részéről: SZMSZ módosítása 

(száma: 53/2023.) 

Előterjesztő: Nagyné Szigeti Mária képviselő 

(eredetileg 5.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság tagja: A Bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet tervezetet azzal a kiegészítéssel, hogy késés esetén 30 percig 

ne történjen semmilyen levonás a tiszteletdíjból, 30-60 percig a tiszteletdíj 25 százaléka 

kerüljön levonásra, 60 perc után pedig teljes hiányzás kerüljön megállapításra. Javasolja 

továbbá, hogy a rendkívüli ülések kivételével évente 3 alkalommal engedélyezett az igazolt 

hiányzás bármely ülésről, 4. alkalom után tiszteletdíj megvonás jár. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 3 

tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra, hogy egy naptári évben a képviselő, bizottsági 

tag 3-szor hiányozhat, 4. hiányzástól minden hiányzásnál megvonják az aktuális ülés 

tiszteletdíjának 100%-át.   

A Bizottság 3 igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra, hogy egy 

naptári évben a képviselő, bizottsági tag 1 hiányzásánál nem vonnak le a tiszteletdíjból, a 2. 

hiányzásnál az aktuális ülés tiszteletdíjának 20%-át vonják meg, a 3. hiányzásnál az aktuális 

ülés tiszteletdíjának 50%-át vonják meg, a 4. hiányzástól minden hiányzásnál megvonják az 

aktuális ülés tiszteletdíjának 100%-át. 

A Bizottság 2 igen, 1 nem szavazattal, 3 tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra, hogy a 

képviselő/bizottsági tag 30 perces késését hiányzásnak tekintsék.  

A Bizottság 4 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Képviselő-

testületnek, hogy a képviselő/bizottsági tag 30 perces késése után az adott ülés tiszteletdíjának 

25%-át vonják meg, 60 perces késés után hiányzásnak tekintsék.  

A Bizottság 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Képviselő-

testületnek, hogy a képviselő/bizottsági tag rendkívüli családi esemény (közeli rokon 

halálesete, gyermekszületés) és kórházi kezelés utáni igazolást fogadják el igazolt hiányzásnak 

a megfelelő dokumentumok (anyakönyvi kivonat és kórházi igazolás) bemutatásával. 

A Bizottság 1 igen, 1 nem szavazattal, 4 tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra a 

rendelet-tervezetet a fenti módosításokkal. 
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Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadta, 

hogy a rendkívüli ülések kivételével tárgy évente 3 alkalommal bármely ülésről történő 

hiányzás esetén nem jár levonás a tiszteletdíjból, 4. alkalom után teljes tiszteletdíj megvonás 

jár az adott alkalomra. 

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal javasolja, hogy 30 perc késés után teljes hiányzás 

kerüljön megállapításra.  

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal javasolja, hogy a rendelet tervezetbe kerüljön bele az 

igazolt hiányzás, aminek kizárólag rendkívüli családi esemény, haláleset, gyermekszületés, 

kórházi kezelés és állampolgársági kötelezettség teljesítése minősül hivatalos papír – 

anyakönyvi kivonat, kórházi igazolás, idézés – bemutatásával. 

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet az előbbi 

módosításokkal. 

 

Horváth Éva polgármester: Van összeállítva egy új rendelet, ami a döntések nagy részét 

beletette. Ugyanakkor van két bizottság részéről elfogadott javaslat. A Humán Bizottság és a 

Településfejlesztési Bizottság 30 perc után 25%-os levonást javasolt. Kénytelen vagyok 

feltenni szavazásra.  

Kérdés, hozzászólás? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A rendelet-tervezet 1. § (6) bekezdése úgy szól, hogy „A 

több jogcímen történő csökkentés együttes mértéke eredményezheti a képviselő teljes havi 

tiszteletdíjának megvonását is.” Mi az a több jogcím? 

 

Horváth Éva polgármester: Az, hogy a három hiányzása megvolt és a következő hónapban 

nem megy el, akkor… 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ez nem csökkentés, hanem elvonás. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Kihasználta a három lehetőségét és után a következő 

hónapban, vagy éven belül nem megy… 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Értem, de ez nem erről szól. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: De arról szól.  

 

Horváth Éva polgármester: Ha a következő hónapban elmegy a bizottsági ülésre, akkor a 

bizottsági tiszteletdíját megkapja, de nem megy el a képviselő-testületi ülésre, a képviselői 

tiszteletdíját nem kapja meg, és az megvonás.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nagyon-nagyon furán van megfogalmazva.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A több jogcím jelenti azt, hogy van három bizottsági és egy 

képviselő-testületi ülés. Értelemszerűen a külső bizottsági tagokat csak a saját bizottsági ülése 

érinti, illetve belép a 30 perc utáni megvonás, az is egy jogcím, ami csökkenti a hiányzási 

alkalmaknak a lehetőségét. Ezeket össze kell adni. Ugyan a külső bizottsági tagnál nem 

feltétlenül jelenti, mert az akkori tiszteletdíjának a megvonását jelenti, de egy települési 

képviselőnél csökkentés, mert mindig csak az adott ülésre esőt vonják. Mindjárt az első 

alkalommal kihasználta a négy lehetőségét, vagy három lehetőségét és a testületi ülésen 30 

percnél többet késik, akkor a jogcímek összeadódnak és az a teljes tiszteletdíj megvonásával 

jár.  
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Nagyné Szigeti Mária képviselő: Belemerültünk egy vitába, de azért ismertetném az 

indítványomban foglaltakat. (Elmondja az indítványban foglaltakat.)  

 

Horváth Éva polgármester: Egy kérdésem lenne. Nem látom benne azt a bizonyos egy évet.  

 

Béni Norbert képviselő: Benne van, de naptári évről volt szó.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A naptári év január 1-től december 31-ig tart. Tegnap a 

Pénzügyi Bizottság ülésén maradt hosszas fejtegetés után az, hogy április 1-jén hatályba lép ez 

a módosítás, és azért van bent úgy fogalmazva, hogy egy év időtartamra számított, április 1-

jétől jövő év március végéig van az egy év, és utána újra kezdődik. Kicsit belekeveredtünk a 

jövő évi választásokba is, hogy mikor áll fel a Képviselő-testület. Nem tudtam belőle sehogy 

sem kijönni. Próbáltam azon gondolkodni, hogy valahogy áttérünk a tárgyévre, de nem tudtam 

belőle sehogy sem kijönni. Lehet ezt módosítani, de a tegnapi összbeszélgetésnek szerintem ez 

volt a végeredménye.  

 

Béni Norbert képviselő: Nem. Naptári év volt a vége, de a polgármester asszony ma javasolni 

fogja és meg is indokolja, hogy miért ne naptári év legyen. Kicsit beszéltünk a választásokról. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Azt javasolnám erre az évre, hogy lehet naptári év, és lesz 

egy kivételi szabály a végén, hogy erre az évre mondjuk egy alkalommal kevesebb hiányzás. 

Mivel ez sehol nem hangzott el, nem írtam bele, mert nem az én előterjesztésem. Ha az én 

előterjesztésem lett volna, szívfájdalom nélkül megcsinálom.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Nem bonyolítanám túl, naptári év és kész. Elment egy negyedév, 

elment. Foghatjuk fel bevezetőnek, a jövő év meg teljes év lesz. Függetlenül attól, hogy lesz 

választás, január 1-től december 31-ig tart az év.  

 

Béni Norbert képviselő: Javasolnám a naptári évet beletenni.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ne arányosítsuk.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Nem kell.  

 

Béni Norbert képviselő: Akkor úgy működik, mint a szabadság rendszere.  

 

Nagy Zsolt képviselő: December 31-gyel vége és január 1-jével újraindul.  

 

Horváth Éva polgármester: Más javaslat? Nem volt.  

Először felteszem a Humán Bizottság és a Településfejlesztési Bizottság javaslatát, hogy az 

üléseknél a 30 perces késés után 25 % megvonás legyen és 60 perces késés után hiányzásnak 

tekintsék. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 4 nem szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

122/2023.(III.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Humán Bizottság és a Településfejlesztési Bizottság javaslatát 

a Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló rendelet 

módosítása kapcsán, mely szerint a települési képviselő, bizottsági tag 30 

perces késése után az adott ülés tiszteletdíjának 25 %-át meg kell vonni, 

60 perces késés után hiányzást kel megállapítani.   
 

 

Horváth Éva polgármester: Következő módosítási javaslat, hogy naptári évről a rendelet. Aki 

ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen és 1 nem egyhangú szavazattal elfogadta, hogy a rendelet-

tervezet 1. § (2) bekezdésében naptári év szerepeljen.  

 

Horváth Éva polgármester: Más javaslat? Nem volt.  

Aki ezzel a módosítással az új rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

8/2023.(III.31.) RENDELETE: 

 

a Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015. (IV.30.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

9.) A helyi népszavazás kezdeményezéséhez szükséges választópolgárok számának 

meghatározásáról szóló 11/2017.(IX.1.) önkormányzati rendelet felülvizsgálata  

(száma: 44/2023.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 6.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság tagja: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 
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Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

123/2023.(III.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Az önkormányzati rendeletek 2023. évi felülvizsgálati tervében 

foglaltaknak megfelelően Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 

Képviselő-testülete a jegyző előterjesztése alapján elvégezte a helyi 

népszavazás kezdeményezéséhez szükséges választópolgárok számának 

meghatározásáról szóló 11/2017.(IX.1.) önkormányzati rendelete 

felülvizsgálatát. 

 

Megállapította, hogy az önkormányzati rendelet jelenleg is maradéktalanul 

megfelel a felsőbb szintű jogszabályi előírásoknak és az esetleges 

módosítást gyakorlati tapasztalatok sem indokolják. 

 

 

10.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról  

(száma: 45/2023.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 7.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság tagja: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 2 

tartózkodás mellett javasolja elfogadásra a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

124/2023.(III.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló jelentést 

megtárgyalta és elfogadta: 

 

302/2022.(XI.24.), 13/2023.(I.19.), 19/2023.(I.19.), 21/2023.(I.19.), 

26/2023.(II.9.), 31/2023.(II.9.), 32/2023.(II.9.), 34/2023.(II.9.), 

36/2023.(II.9.), 37/2023.(II.9.), 40/2023.(II.9.), 41/2023.(II.9.), 

42/2023.(II.9.), 43/2023.(II.9.), 50/2023.(II.9.), 53/2023.(II.9.), 

54/2023.(II.9.), 65/2023.(II.9.), 66/2023.(II.9.), 70/2023.(II.23.), 

71/2023.(II.23.), 72/2023.(II.23.), 74/2023.(II.23.), 75/2023.(II.23.), 

76/2023.(II.23.), 77/2023.(II.23.), 79/2023.(II.23.), 80/2023.(II.23.), 

81/2023.(II.23.), 84/2023.(II.23.), 85/2023.(II.23.), 87/2023.(II.23.), 

88/2023.(II.23.), 89/2023.(II.23.), 90/2023.(II.23.), 91/2023.(II.23.), 

93/2023.(II.23.), 94/2023.(II.23.), 95/2023.(II.23.), 96/2023.(II.23.), 

97/2023.(II.23.), 98/2023.(II.23.), 99/2023.(II.23.), 100/2023.(II.23.), 

101/2023.(II.23.), 103/2023.(II.23.), 104/2023.(II.23.), 105/2023.(II.23.), 

106/2023.(II.23.), 111/2023.(II.23.), 112/2023.(II.23.), 113/2023.(II.23.), 

114/2023.(II.23.). 

 

 

11.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen 

elhangzott bejelentések alapján tett intézkedésekről 

(eredetileg 8.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A múlt testületi ülés óta történteket ismertetem.   

Március 21-én a Közösségi Házban volt egy átfogó tűzvédelmi ellenőrzés és mindent rendben 

találtak.  

Március 21-én meglátogatott engem Kontrát Károly országgyűlési képviselő úr és a 

folyamatban lévő nagyobb dolgokról beszéltünk, ami nem elsősorban Pétfürdőt érinti, hanem a 

térséget is. Többek között szóba került a szennyvíz beruházásunk, a viziközmű integráció. Erre 

van egy közbülső információm, hogy megy egy egyeztetés. Lehet, hogy más irányba tolódik el. 

Majd meglátjuk. Szóba került, hogy mi lesz a második félévtől a védőnői szolgálattal, és mikor 

kinek mit kell lépni. Erre választ nem kaptam. Szóba került a központi orvosi ügyelet, hogy 

mikor időzített Veszprém megyében is, hogy átadásra kerül a Mentőszolgálatnak. Ez azért 

fontos a mi esetünkben, mert szeptember végén lejár a szerződés a mostani ellátóval. Nagyon 

jó lenne, ha addig tisztán látnánk. Várpalota város polgármester asszonya mindent megtesz 

azért, hogyha átmeneti időszak lesz, azt valahogy elviseljük. Nincs, akivel megszervezzük, 

hogy korrektül működjön. Erre azt az információt kaptam, hogy nagy valószínűséggel az első 

félévben belekerülünk ebbe a menetbe. A hulladékgazdálkodásról beszéltünk még, hogy mi 

lesz félév után. Arról sem kaptam tájékoztatást. A Településfejlesztési Bizottság ülésén az egyik 

szakember kültagtól kaptunk annyi tájékoztatást, hogy úgy tűnik, hogy még gyerekcipőben jár 

a dolog, nem tudni, hogy félévkor sorra kerül vagy sem. Annyi ígérvényt kaptam és a 

szomszédos település polgármesterei is, hogy a Pénzügyminisztériumból egy fórumot fog 

szervezni képviselő úr, ahol ezeket a kérdéseket fel lehet tenni vagy még előtte és ott talán 

konkrét válaszokat fogunk erre kapni.  
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Ami nem kellemes, az a következő. Március 13-án levelet kaptunk az Alapvető Jogok 

Biztosának Hivatalából, melynek címe tájékoztatás kérés. (Felolvassa a levelet, mely a 

jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nem zárt ülés? 

 

Horváth Éva polgármester: Nyilvános. (Olvassa tovább a levelet.)  

Nem kívánok erre vitát nyitni. Jövő hét elején elmegy a válasz.  

 

Béni Norbert képviselő: Ez annak a folytatása, amikor az iskolabusz és egyéb kérdések voltak 

anno? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen. Ebben az ügyben ugyanettől a panaszostól már 2009-ben, 

11-ben és 13-ban is volt panaszlevél. Akkor rengeteg dokumentációt elküldtem, arra nem 

kaptam választ. 2013-ban, amikor panaszos éppen nem pétfürdői lakos volt, is megválaszoltuk 

a hivatalnak az indítványát. A sors ismétli önmagát 10 évente. Most megint sorra kerültünk.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ebbe a levélbe az a csúnya dolog, hogy a panaszos rengeteg 

támogatást kapott a Humán Bizottságtól. Lakásának építésére, tüzifára, ivóvíz bekötésére. Van 

benne némi tudatlanság is és kegyetlenek a körülmények, de amikor odaköltözött, akkor is 

ugyanezek a körülmények voltak. Maga választotta ezeket a körülményeket és ennek ellenére, 

amikor idejött minden segítséget megkapott. Rengeteg valótlanság van ebben a dologban.  

Azon kívül, hogy írásban elmarasztalnak, van ennek más vonzata? 

 

Horváth Éva polgármester: Nincs.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Azt meg nem is értem, hogy a véderdő részét a Nitrogénnél 

hogy tudnánk mi ott önhatalmúlag aszfaltozni, villanyt csinálni? Nem is nyúlhatnánk hozzá. 

 

Horváth Éva polgármester: Ne menjünk ebbe bele. Esetleg a következő ülésre a válaszlevelet 

behozom.  

Liszt Ferenc utca 5. Társasház. A biztosító elfogadta a belső megerősítő munkákat, hajlandó 

valamennyit megtéríteni. A kivitelezési szerződést megkötötték, és ha minden igaz hétfőn 

megkezdték a belső megerősítő munkákat.   

Elfelejtettem februárban mondani, hogy január 25-én a Veszprém Vármegyei Kormányhivatal 

jelentést kért a közös képviselőtől a munkálatok állásáról. Konzultált a statikussal, aki referált 

a hivatalnak, hogy az épület cölöpözése megtörtént, de ettől még nem lakható az épület, mert a 

belső munkákat el kell végezni. Erre jött a jelentés kérdés, amit a közös képviselő leadott és 

elfogadtak.  

A szennyvíz beruházással kapcsolatban két kooperáció volt, február 28-án és március 28-án. 

Márciusban én is kint voltam többször. Nagyon szépen haladnak a munkák. Hoztam egy 

dokumentációt, meg lehet nézni. Most 28-án a kooperáció után kaptak egy munkavédelmi 

ellenőrzést, hogy ennek mi az eredménye nem tudom.  

Lenne még egy témám, de azt zárt ülésen.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Egyetlenegy kérdésem van a Liszt Ferenc utca 5. épülethez. 

Ha most beindulnak a folyamatok, körülbelül mikor várható a vége? 

 

Horváth Éva polgármester: Nekem a Józsi nagyon optimistán azt mondta, hogy őszre, de én 

nem vagyok ennyire optimista. Az iskola felőli része lehet, hogy a belső megerősítés után 
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visszaköltözhető lesz. Nem lehet szakaszosan visszaköltözni, mert a közműveket akkor lehet 

visszakötni, amikor minden készen van. Végig kell ellenőrizni, hogy a rendszer megsérült-e.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ez az év elmegy erre.  

 

Horváth Éva polgármester: Majdnem biztos vagyok benne, hogy elmegy. Más kérdés? Nem 

volt. 

 

 

17.17 órakor szünet. 

17.35 órakor folytatódik a nyilvános testületi ülés. A képviselők létszáma 6 fő, a Képviselő-

testület továbbra is határozatképes.  

 

 

12.) Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár vezetői pályázatának kiírása  

(száma: 50/2023.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

Horváth Éva polgármester: Humán Bizottságot kérdezem. 

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság tagja: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az 1. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 2. számú határozati javaslatot 

azzal a kiegészítéssel, hogy Sárváriné Rieder Zsuzsannát kérje fel a Képviselő-testület 

szakértnőnek. 

 

Horváth Éva polgármester: Jegyző asszony kiegészítés? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A 2. számú határozati javaslathoz mondanám el, hogy 

amikor ezt a javaslatot készítettük elő, akkor még nem beszéltem igazgató asszonnyal, hogy 

náluk az érdekképviseleti szervnek van-e képviselője a dolgozók között. Utólag kaptam meg az 

információt, hogy nincs. Értelemszerűen kikerül a határozatból.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, vélemény? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett 1. számú határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

125/2023.(III.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nyilvános 

pályázatot ír ki a 

 

Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár 

8105 Pétfürdő, Hősök tere 5. 
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Intézményvezető beosztásának 2023. szeptember 1-től 2028. augusztus 

31-ig történő ellátására a határozat mellékletét képező pályázati felhívás 

közzétételével. 

 

A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy a felhívás közzétételéről az 

önkormányzat honlapján (www.petfurdo.hu), a www.kozmuvallas.hu 

internetes oldalon, a Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár, valamint a 

Pétfürdői Polgármesteri Hivatal hivatalos Facebook oldalán 

gondoskodjék. 

 

Határidő: 2023. március 31. 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nem volt.  

Aki elfogadja a módosított 2. számú határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

126/2023.(III.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

Humán Bizottságot, hogy a Közösségi Ház és Könyvtár 

intézményvezetői beosztására közzétett pályázati felhívásra pályázatot 

benyújtók meghallgatására és a pályázatok véleményezésére a kulturális 

intézményben foglalkoztatottak munkaköreiről és foglalkoztatási 

követelményeiről, az intézményvezetői pályázat lefolytatásának rendjéről, 

valamint egyes kulturális tárgyú rendeletek 

módosításáról szóló 39/2020.(X.30.) EMMI rendelet (továbbiakban: 

EMMI r.) 6. § (1) bekezdésének előírása szerint létrehozandó 

bizottságként járjon el. 

 

A Bizottság tagja továbbá az EMMI r. 6. § (1) bekezdés cb) alpontjában 

meghatározott kulturális szakértői nyilvántartásban szereplő kulturális 

szakértő Sárváriné Rieder Zsuzsanna. 

 

Határidő a bizottság írásbeli véleményének polgármesterhez történő  

                benyújtására: 2023. május 30. 

Felelős: a Humán Bizottság elnöke 

 

 

 

 

 

 

http://www.petfurdo.hu/
http://www.kozmuvallas.hu/
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13.) Alapítványok pályázatainak elbírálása (száma: 40/2023.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Három alapítvány adott be kérelmet. Kezdjük a Napsugár 

Alapítvánnyal. Ezzel kapcsolatban van-e kérdés? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Egyetlenegy dolog, ami felmerült, hogy kirándulásra 

rengeteg országos pályázat van és kérnek kirándulásra pénzt, ami nekem kicsit fura. Ettől 

függetlenül támogatni fogom.   

 

Horváth Éva polgármester: Több cél van és direkt nem osztottam fel a pénzeket.  

 

Béni Norbert képviselő: Annyit jeleznék, hogy a versenyek és a vizsgák díja igencsak 

megdrágult, valószínűleg java része arra fog menni.  

 

Horváth Éva polgármester: Jó helyre megy. Aki elfogadja az előterjesztett 1. számú 

határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

127/2023.(III.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Napsugár 

Alapítványt 2023. évben 1.000.000,- Ft-tal támogatja.  

A támogatás az alábbi feladatokra használható fel: 

a) tanulók részvétele tanulmányi versenyeken és díjazása, 

b) erdei iskola, 

d) tanulmányi kirándulások. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatról tájékoztassa az 

alapítványt, valamint felhatalmazza a Támogatási szerződés megkötésére.  

 

Határidő: tájékoztatás: 2023. április 10. 

                  szerződéskötés: 2023. április 30. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Pétfürdő Sportjáért Alapítvány a következő. Ezzel kapcsolatban 

van-e kérdés?  

 

Molnár Gyula László képviselő: Lett volna kérdésem a Tránszki László elnök úrhoz, ha eljött 

volna. Azt szerettem volna tőle megkérdezni, hogy ez az alapítvány mit csinál? Amit tudok 

róla, hogy van egy teniszpályája, de az sem nagyon működik pár éve.  

 

Horváth Éva polgármester: Miért nem működik? Tavaly nyáron is működött.  
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Béni Norbert képviselő: Elég ritkán látni ott valakit. Rendben van a teniszpálya, minden 

tavaszra rendbe van rakva, használható állapotba, de ritkán használják.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Mondjuk 10-en egy évben.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nem tömegsport.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Van a füves pálya, ahol focizhatnak, azt szépen karbantartják 

és lehetőséget nyújtanak azoknak, akik igénybe szeretnék venni. Van a harmadik, hogy 

Pétfürdő Sportjáért díjat adnak, illetve tekeversenyt szerveznek.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Nem csak tekeversenyt, sakkot és focit is. 

 

Horváth Éva polgármester: Illetve gyerekeknek helyet biztosít az alapítványi pályán meg 

segít a gyerek olimpiába, mindenben. Ott van a szöveges beszámolóban minden. Más? Nem 

volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett 2. számú határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

128/2023.(III.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétfürdő 

Sportjáért Alapítványt 2023. évben 1.150.000,- Ft-tal támogatja, 

melyből 

a) működésre felhasználható összeg:          800.000,- Ft, 

b) önkormányzati és saját rendezésű versenyekre felhasználható   

350.000,- Ft 

az alábbiak szerint: 

ba) tekeversenyek lebonyolítása, díjazása 250.000,- Ft, 

bb) térségi focitorna      50.000,- Ft, 

bc) függetlenség napi sakkverseny    50.000,- Ft. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatról tájékoztassa az 

alapítványt, valamint felhatalmazza a Támogatási szerződés megkötésére.  

 

Határidő: tájékoztatás: 2023. április 10. 

                  szerződéskötés: 2023. április 30. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Annyi megjegyzésem lenne, mivel minden évben felmerül 

az alapítványok vezetőihez kérdés, Tránszki Lacihoz meg kiemelten felmerül, miért nem hívjuk 

meg erre az ülésre az alapítványok vezetőit? Javaslom!  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ugyanúgy, mint a civil szervezetek el szoktak jönni és 

meghallgatjuk őket. 
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: Következő évben ezt tegyük meg.  

 

Horváth Éva polgármester: Pikk’21. Alapítvány. Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett 3. számú határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

129/2023.(III.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pikk’21. 

Péti Iparosok és Kereskedők Közössége az Ifjúság és a Rászorulók 

Megsegítésére Alapítványt 2023. évben 850.000,- Ft-tal támogatja. 

 

A támogatás az alábbi feladatokra használhat fel:  

- karácsonyi adomány vásárlás   

- tűzifa vásárlás     

- iskolakezdés     

- idősek támogatása    

 

Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatról tájékoztassa az 

alapítványt, valamint felhatalmazza a Támogatási Szerződés megkötésére. 

 

Határidő: tájékoztatás: 2023. április 10. 

                szerződéskötés: 2023. április 15. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

14.) Mozgássérült parkoló kialakítása a Liszt F. u. 31. előtt (száma: 49/2023.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Liszt F. u. 31. 2. 

garázsa előtti 1 parkoló helyre festesse fel a várakozni tilos útburkolati jelet és helyeztessen ki 

várakozni tilos táblát, hogy a garázsból a tulajdonos ki tudjon állni. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Én az első garázsra emlékszem, hogy a fal miatt nem tud kiállni. 

 

Béni Norbert képviselő: Nem, a második garázs volt.  

 

Horváth Éva polgármester: Más? Nem volt.  

Aki a Településfejlesztési Bizottság módosító javaslatát támogatja, a felfestést, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

130/2023.(III.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdő, Liszt Ferenc utca 31. számú társasház 11. 

számú garázzsal szembeni parkolóhelyre várakozni tilos útburkolati jelet 

festet fel, és kihelyeztet egy várakozni tilos táblát a mozgáskorlátozott 

tulajdonos garázsból való kiállásának megkönnyítésére.  
 

A kivitelezés bruttó összege: 130.000.- Ft, melynek fedezete a 2023. évi 

költségvetés utak, hidak üzemeltetése dologi kiadási előirányzata. 

  

Felkéri a Polgármestert, hogy a munkát rendelje meg. 

 

Határidő: a megrendelésre: 2023. április 15. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
 

 

15.) Önálló indítvány Béni Norbert képviselő részéről: Szemetes áthelyezése  

(száma: 51/2023.) 

Előterjesztő: Béni Norbert képviselő 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottságot kérdezem. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nem volt.  

Aki elfogadja a jegyző asszony által javított határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

131/2023.(III.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

polgármestert, hogy rendelje meg a Pétkomm Kft-től a Liszt Ferenc út 46-

48. szám között található kutya szemetes áthelyezését a járda folytatásában 

található garázssor hátsó sarka mellé. 

 

A munka fedezete biztosított az Önkormányzat 2023. évi költségvetésének 

zöldterület kezelés szakfeladat dologi kiadási előirányzatában.  

 

Határidő: 2023. április 30.                

Felelős: Horváth Éva polgármester      
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16.) Hozzájárulás Várpalota Város Önkormányzata Képviselő-testületének a személyes 

gondoskodás körébe tartozó ellátások intézményi térítési díjáról szóló önkormányzati 

rendelete megalkotásához (száma: 54/2023.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

132/2023.(III.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megtárgyalta Várpalota Város Önkormányzata Képviselő-testületének a 

személyes gondoskodás körébe tartozó ellátások intézményi térítési díjáról 

szóló rendelet-tervezetét. 

 

A jogalkotásról szóló 2010. évi CXXX. törvény 5. § (5) bekezdése szerinti 

feladatkörében eljárva Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 

Képviselő-testülete hozzájárul, hogy Várpalota Város Önkormányzatának 

Képviselő-testülete a rendelet-tervezet szerinti rendeletet megalkossa. 

 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy e határozatot Várpalota város 

polgármestere részére küldje meg.  

 

Határidő: 2023. március 31. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Tájékoztató: 

 

1.) Tájékoztató a 2023. évi beruházásokról, felújításokról (száma: 48/2023.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

 

 

Vegyes ügyek 

 

 

Horváth Éva polgármester: Hozzászólás? 

 

a) Pétfürdő-Várpalota közötti útszakasz felfestése 
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Molnár Gyula László képviselő: A Pét-Palota közötti úton a felfestés megtörtént. Szuper, 

örülök neki.  

 

b) Csomagpont  

 

Molnár Gyula László képviselő: Szeretném megkérdezni polgármester asszonytól, hogy a 

csomagpont ügyében sikerült-e valamit intézni?  

 

Horváth Éva polgármester: Igen, egy ajánlatunk van, de várjuk a többit is. Ha összegyűlik, 

akkor remélhetőleg áprilisra behozzuk napirendként.  

 

c) Óvoda kerítésoszlopa és játszótéri felülvizsgálat 

 

Molnár Gyula László képviselő: Szeretném megint jelezni, amit a múltkori ülésen már 

jeleztem, hogy az Óvodánál jobb oldalon, a zárófedélnél a kerítésoszlop teteje mozog. Nincs 

rögzítve. Az Óvoda jobb oldalától lévő játszótéren a hintáknál a fémtartó szerkezet az 

összeillesztése v alakban elmozog. Úgyis most lesz a felújítás. 

 

Horváth Éva polgármester: Most lesz az éves ellenőrzés.  

  

d) Köszönet 

 

Molnár Gyula László képviselő: Át kell adnom egy köszönetet. A Pannon Egyetem Műszaki, 

Villamosmérnöki és Információs rendszerek Tanszék fény és színtan kutató labor hálásan 

köszöni, hogy hozzájárult polgármester asszony a kutatáshoz.  

 

a) Pétfürdő-Várpalota közötti útszakasz felfestése 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Rácsatlakozni szeretnék a Gyula hozzászólásához. 

Valóban felfestették a szegélyvonalat meg a középső vonalat a komposztálóig.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem arról beszéltem. A Pét-Palota között lévő tó és a 

Dömper közötti részről beszéltem.   

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ugyanarról beszélek. A komposztálótól a felüljáróig nincs 

semmilyen csík. Rendkívül zavaró és balesetveszélyes, úgyhogy kérjük fel Várpalota 

polgármesterét.  

 

Horváth Éva polgármester: Megtörtént.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: És mi a válasz? 

 

Horváth Éva polgármester: Semmi válasz nem jött.  

 

Molnár Gyula László képviselő: De felfestették.  

 

Béni Norbert képviselő: Mikori információ ez Gyula? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Tegnapelőtti. A tó és a Dömper közötti szakasz fel van 

festve.  
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: Fel van festve? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Fel van festve.  

 

e) Kisebb munkálatokról tájékoztató 

 

Horváth Éva polgármester: Elfelejtettem mondani a kisebb munkákat, amiket a Laci gyűjtött 

össze nekem.  

A Berhidai út 30-as KRESZ táblát a Közút helyreállította. 

Az Orvosi rendelőnél megcsináltuk a tetőcserép pótlást.  

Az ereszcsatorna tisztítása megtörtént a Hősök tere iskola konyhai résznél, az Orvosi rendelőnél 

és a régi Polgármesteri Hivatalnál. 

A Sugár úton az extrém pálya helyreállítása megtörtént.  

A homokozókban a homok fellazítása megtörtént.  
A tó körüli lámpa javítása megtörtént.  

A Polgármesteri Hivatal parkolójában a lámpa javítás megtörtént. 

Ami folyamatban van: megrendeltük a Malom árok kotrását.  

A tó körüli szemetesek javításának (láncolás) megrendelése megtörtént.  

Csőtörésünk van a Bocskai utca 47/1. számú lakásban, a biztosítóhoz bejelentettük és a 

kivitelezés megrendelése megtörtént.  

A Templom téri játszóterén megrongálták a mászóvárat. A rendőrségi feljelentés megtörtént és 

lépünk tovább.  

A 2 db kidőlt utcanévtáblát a Pétkomm beszállította.  

 

f) Régi posta előtti köztéri lámpa 

 

Molnár Gyula László képviselő: Azt szeretném megkérdezni, hogy ahol régen volt a posta 

épülete, az előtt van egy köztéri lámpa. Az kié? Rettenetesen meg van dőlve és félig ki van 

szakadva.  

 

Horváth Éva polgármester: Az a Nitrogéné.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Egy levél elmehetne nekik.  

 

Horváth Éva polgármester: Ezt már többször jeleztük.  

 

g) Fűtőmű kerítése 

 

Béni Norbert képviselő: Nem tudom helyreállították-e, de két napja a fűtőmű kerítése be volt 

dőlve. 

 

Horváth Éva polgármester: Megnézzük, nem tudom.  

  

h) Csatornafedelek helyreállítása 

 

Béni Norbert képviselő: Láttam, hogy megjelölték a csatornafedeleket a Liszt Ferenc utca 

végén. Helyreállítási időpont vagy valami?  

 

Horváth Éva polgármester: Nem tudom, megkérdezem.  
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i) Lomtalanítás – elektronikai lomtalanítás  

 

Béni Norbert képviselő: Elektronikus lomtalanításra van időpont?  

 

Horváth Éva polgármester: Április vége, ha jól emlékszem.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Nem elfelejtendő, hogy hétfőn lesz a rendes lomtalanítás.  

 

Béni Norbert képviselő: Akkor elszállítják. A lakosok figyelmét felhívnánk, hogy hétvégén 

már húsvét, minden legyen kirakva, nem utólag legyen.  

Reméljük, hogy a VKSZ el is fogja 4 nap alatt szállítani.  

 

j) Településfejlesztési Bizottság javaslata 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Konditerem előtt lévő újságosbódét bontassa el. 

Költsége: 150 ezer forint az általános tartalék terhére. 

 

Horváth Éva polgármester: Nem a mienk.  

 

Béni Norbert képviselő: Az információk szerint már nemhogy az árajánlatok jönnek a 

csomagpontra, hanem konkrétan a GLS-től jött ajánlat és még fizetne is. Jó lenne ezt nem 

veszítenénk el.  

 

Horváth Éva polgármester: Hol az ajánlat.  

 

Negyela Beáta szervezési és személyzeti ügyintéző: Itt.  

 

Horváth Éva polgármester: Az, amiről beszéltünk? 

 

Negyela Beáta szervezési és személyzeti ügyintéző: Igen.  

 

Béni Norbert képviselő: Ezen kívül jöhet másik csomagpontos is.  

 

Horváth Éva polgármester: De nem a mienk. Más tulajdonát mi nem bonthatjuk el.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Az a Voláné.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem. Körbejártuk, amikor egyszer jött egy telefonhívás, 

valamilyen magánszemély szerette volna megvásárolni. Akkor körbejártuk a Lacival. Aki 

szóba jöhetett, mindenkit megkérdeztünk, hogy kié, és senkié. Az önkormányzat is el tud 

birtokolni. Az önkormányzaté a földterület, a rajta lévő építmény a Ptk. szerint alapvetően az 

övé. Egy a lényeg, hogy az az újságosbódé szerintem még akkor került oda, amikor Várpalota 

és Pétfürdő egy település volt. Van olyan kolléganőm a pénzügyön, aki Palotáról a pénzügyről 

jött és utánakérdezett, palotai nyilvántartásban sincs bent a bódé. Az a bódé elbontható.  

 

Béni Norbert képviselő: Erre a Településfejlesztési Bizottság javasolja a 150 ezer forintot. 

Javasolnám azt is, hogy a GLS-t ne szalasszuk el. Van egy ajánlat rá és még bérleti díjat is 

fizetne. Induljunk el innen.  
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Hétvégén találkoztam egy mini csomagponttal Papkeszin, a Packeta, amit a Gyula is ajánlott, 

szekrényméretű.  

 

Negyela Beáta szervezési és személyzeti ügyintéző: Ők nem telepítenek. Őket kerestem meg 

először és 10000 fő lakos fölött telepítenek. Tavaly volt ilyen akciójuk, hogy bárhová 

telepítenek 1000 lakos felett.  

 

Horváth Éva polgármester: Volt a Településfejlesztési Bizottságnak egy javaslata, hogy 

bontsuk el az újságosbódét. Aki ezt elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

133/2023.(III.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdő, Berhidai út 91/B. számú épület előtt lévő 

újságosbódét elbontatja.  

 

A munkára 150 ezer Ft-ot biztosít az Önkormányzat 2023. évi általános 

tartaléka terhére. 

 

Felkéri a polgármestert a munka megrendelésére, valamint, hogy e 

határozatban foglaltakra a költségvetés soron következő módosításakor 

legyen figyelemmel. 

 

Határidő: megrendelésre: 2023. április 5.           

Felelős: Horváth Éva polgármester      
 

Horváth Éva polgármester: Felhatalmazást kapunk arra, hogy tárgyaljunk a GLS-sel és 

kössük meg a szerződést?  

 

Mindenki: Igen.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

134/2023.(III.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

felhatalmazza a polgármestert, hogy a GLS General Logistics Systems 

Hungary Kft-ével (2351 Alsónémedi, GLS Európa utca 2.) bérleti 

szerződést kössön GLS Automata elhelyezése céljából.   

 

Határidő: a szerződés megkötésére: 2023. április 15.             

Felelős: Horváth Éva polgármester      
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k) Közterület-felügyelők jelenléte 

 

Béni Norbert képviselő: Többen jelezték, hogy a köztereseket szívesen látnák a lakótelepen. 

Jegyző asszony intézkedett. Parkolás és kutya ügyben volt lakossági megkeresés.  

 

Horváth Éva polgármester: Már van reklamáció is, hogy hogy merték megbüntetni.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Olyan lesz is.  

 

Béni Norbert képviselő: A lakók kérték és a kutyások jelezték, hogy a kutyásokat ellenőrizzék. 

 

l) Családi házas övezetben a tavaszi és őszi metszésből adódó fahulladék darálása, 

elszállítása 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Segítséget szeretnék kérni egyfajta együtt gondolkodásra. 

Az lenne a jó, hogyha itt lenne az Ottó, mert ez elsősorban a Pétkommot érinti. Az óvoda körüli 

játszótereket, illetve a parkot rendezte a Pétkomm, az óvodában is elbontották az elszáradt fűzfa 

árnyékolót és a Pétkomm darálógépével megsemmisítették, ledarálták az elszáradt faágakat, 

illetve kint a játszótéren is. A kérdésem a következő. A Pétkomm rendelkezik egy nagy 

teljesítményű faaprító géppel, kisteher autóval, traktorral és Pétfürdő rendelkezik egy nagyobb 

felületű családi házas övezettel. Itt tavasszal problémát okoz a tavaszi metszés, a hulladék. Erről 

beszéltünk, hogy lehetne egy ilyen lehetőség, ha majd lesz daráló és lesz lehetősége a 

Pétkommnak, hogy kidolgoznának-e olyan lehetőséget, hogy elkezdődik a tavaszi metszés és 

adott héten vagy két héten keresztül, két-három napon keresztül körbejárják az utcákat, és aki 

szeretné a hulladékot, a fanyesedéket ledaráltatni azt egy bizonyos összegért megtehesse. Az 

Ottóéknak kellene valahogy kigondolni. Nyilván a darálásért igen, dehogy a darálékot ott 

hagyja, akkor ott hagyhatja. A ház tulajdonosnak nincs arra szüksége, sőt szabadulni szeretne 

tőle, akkor azt is bizonyos összegért a teherautóra fel lehessen tenni.   

 

Horváth Éva polgármester: Semmi akadálya nincs ennek. A következő testületi ülés fele 

Pétkomm-os téma. Akkor előhozzuk és megbeszéljük.   

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Nem lehetne előbb? Nyilván a tavaszi és őszi időszakra 

gondolok. Nyilván a tavaszt már bebuktuk. Ha jövő hónapban Pétkommos történetek lesznek, 

akkor azért kérem a segítségeteket, hogy erről valamit döntsünk, hogy az Ottó valamennyire 

készüljön fel és nézzen utána.  

 

Horváth Éva polgármester: Felkérsz minket arra, hogy szóljunk az Ottónak, hogy készítsen 

elő egy olyan anyagot, hogy lát-e lehetőséget ennek a problémának a megoldására, hogy már 

ősszel is aktuálissá váljon. Aki ezt a felhatalmazást megadja, szavazzon!  

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

135/2023.(III.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

Pétkomm Kft. ügyvezetőjét, hogy Pétfürdő családi házas övezetében a 
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tavaszi és őszi metszésből adódó fahulladék darálására, a darálék 

elszállítására dolgozzon ki javaslatot.  

 

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a határozatot küldje 

meg a Pétkomm Kft. ügyvezetőjének.  

 

Határidő javaslattételre: javaslat kidolgozására:2023. április 27-i 

testületi ülés 

Felelős: Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője 
 

 

18.00 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

 

 

K.m.f. 

   

 

 

 

             Horváth Éva sk.                       Szabóné Czifra Melinda sk. 

             polgármester                                                jegyző 


